
  

Policy Coherence for SDGs, Gender 
Equality and Justice  

CALL FOR TENDERS 2941 

SUMMARY: 

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for 

Tenders for sourcing one or several services providers to provide expertise in four key areas crucial 

for stronger economies and inclusive growth: 

• Policy coherence for sustainable development: Assisting countries in designing and 

implementing integrated policies across economic, social, and environmental sectors to 

achieve the Sustainable Development Goals (SDGs). 

• Accessible justice: Supporting member and partner countries in developing responsive and 

people-centered justice systems for inclusive growth, strong democracies, and a thriving 

investment climate. 

• Gender mainstreaming: Providing guidance and capacity-building for public officials to 

design and implement gender-sensitive policies and services. 

• Inclusive governance: Promoting effective institutions and good governance practices that 

ensure participation and inclusivity. 

Qualified companies, organisations, and individuals can submit a bid. 

The awarded candidates will be considered as intellectual services providers and will not be 

considered an official of the OECD staff. This means that the Organisation won’t grant any 

allowances (relocation, medical insurance, travel cost recoveries, per diem, etc.) to selected 

providers. 

The deadline for submission of offers is Thursday, May 2nd 2024, 06:00pm (Paris time). 

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" 
(https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) to conduct this procurement 
exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the 
associated documents and further information.  

https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd


 

Cohérence des politiques pour les ODD, 
l’égalité des genres et la justice 

APPEL D’OFFRES 2941 

RESUME: 

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres 

pour trouver un ou plusieurs prestataires de services qui apporteront leur expertise dans quatre 

domaines clés, essentiels pour des économies plus fortes et une croissance inclusive : 

• Cohérence des politiques pour un développement durable : Aider les pays à concevoir et à 

mettre en œuvre des politiques intégrées dans les secteurs économique, social et 

environnemental pour atteindre les Objectifs de développement durable (ODD). 

• Une justice accessible : Aider les pays membres et les pays partenaires à mettre en place 

des systèmes judiciaires réactifs et axés sur les personnes pour une croissance inclusive, des 

démocraties fortes et un climat d'investissement prospère. 

• Intégration de la dimension de genre : Fournir des orientations et renforcer les capacités 

des fonctionnaires pour qu'ils puissent concevoir et mettre en œuvre des politiques et des 

services tenant compte de la dimension de genre. 

• Gouvernance inclusive : Promouvoir des institutions efficaces et des pratiques de bonne 

gouvernance qui garantissent la participation et l'inclusion. 

Les entreprises, organisations et individus qualifiés peuvent soumettre une offre. 

Les candidats retenus seront considérés comme des prestataires de services intellectuels et ne 

seront pas considérés comme des membres du personnel de l'OCDE. Cela signifie que l'Organisation 

n'accordera aucune indemnité (réinstallation, assurance médicale, recouvrement des frais de 

voyage, indemnités journalières, etc.) aux prestataires sélectionnés. 

La date limite de remise des offres est fixée au Jeudi 02 Mai 2024 à 18h00 (heure de Paris). 

L’Organisation utilisera sa plateforme électronique (Prospeum 
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) afin de conduire cet appel d’offres. 
Les soumissionnaires intéressés devront s’inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux 
documents nécessaires et aux annexes.  

file://///main.oecd.org/sdataPBF/Applic/CPO/ACHATS/_Procurement%20Operations/APPELS%20D'OFFRES/AO%202023/RPS/2888%20-%20Payroll%20Consultants/Tender%20documentation/Prospeum
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd

